
 

PROTOKÓŁ NR VI/2020 
 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 28 maja 2020 r. 
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
Obecni:  
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).   

  
Na stan 15 radnych:  obecnych                          15  

          nieobecnych     0    
      usprawiedliwionych   0  
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik 
Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna 
Morawska-Paterek, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek 
organizacyjnych gminy.  

  
Porządek obrad: 
  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30.04.2020 r.  
  4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 21.04.2020 r. do 

18.05.2020 r.  
  5.   Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji.   
  6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
  7.   Wolne głosy. 
  8.   Raport o stanie miasta - przedstawienie i debata. 
  9.   Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Miasta. 
 10.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2019 r. 
 11.  Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta. 
 12. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
 13.  Blok informacyjny.  
 14.  Zakończenie obrad VI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

   
 
Ad 1     
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej  
w Bieruniu. W związku ze stanem epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 
ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, obrady sesji odbyły się 
w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft Teams.  
Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał.  
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Przywitał radnych oraz wszystkich uczestniczących zdalnie w sesji.   
Ok godz. 15.05 do posiedzenia w trybie zdalnym dołączył  radny Tomasz Pyda.  
Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych. 
 
Ad 2    
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z porządkiem 
uchwał oraz czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.      
 
Burmistrz Miasta wniósł o ograniczenie porządku obrad o uchwały od nr 4 do 13 zgodnie  
z załącznikiem do porządku obrad tj. o tzw. pakiet uchwał odpadowych. Uzasadnił potrzebę 
wprowadzenia zmian.      
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku obrad 
projektów uchwał od nr 4 do 13. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek o zmianę został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem  
kolejności procedowania nad projektami uchwał:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ok godz. 15.08 do posiedzenia w trybie zdalnym dołączyła radna Agnieszka Demska-Furgał.  
Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych. 
  
Ad 3   
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z obrad V sesji Rady Miejskiej, która 
odbyła się w dniu 30.04.2020 r.  

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

 
Ad 4   
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności 
i realizacji zadań w okresie od 21.04.2020 r. do 18.05.2020 r. Poinformował  
o: postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych; 
o ogłoszonym naborze na Naczelnika Wydziały Ochrony Środowiska; obecnej sytuacji 
epidemicznej w gminie; otwarciu przedszkoli, szkół i bibliotek; nowych zasad funkcjonowania 
Urzędu Miejskiego; realizowanych inwestycjach; podpisanych umowach na realizację 
projektów współfinansowanych ze środków zewnętrznych; wyłożeniu Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego terenu przy ul. Ofiar Oświęcimskich; materiale 
dotyczącym sytuacji finansowej gminy w związku z epidemią COVID.    
 
Przewodniczący Rady wniósł o comiesięczne przekazywanie radnym informacji o sytuacji 
finansowej gminy w związku z epidemią COVID.  
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Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na pytanie radnej Maria Sitko w sprawie przetargu   
na budowę chodniku przy ul. Pszennej.  
 
  
Ad 5  
  
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru. Do dnia 28.05.2020 r. nie wpłynęły uwagi do podjętych 
uchwał.  
 
 
Ad 6  
  
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej, 
Skarg, Wniosków i Petycji przedstawili tematy wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na 
posiedzeniach komisji w maju br. bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów 
uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
  
  
Ad 7  
  
Radna Barbara Panek-Bryła podziękowała dyrektorom jednostek organizacyjnych za 
prowadzone w czasie epidemii aktywności tj. Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za niezawieszenie usług opiekuńczych w domach, za uruchomienie infolinii, za 
pomoc mieszkańcom w różnych sprawach i problemach w tym trudnym czasie, za korepetycje 
online; Dyrektorowi Bieruńskiego Ośrodka Kultury za kulturę za boku, za inicjatywę, która 
aktywizowała całe rodziny, za lekcje muzyki online, za remonty; Dyrektorowi Bieruńskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji za sport w internecie. Wszystkim za szybkie dostosowanie się do 
wyjątkowej sytuacji, co świadczy o twórczym podejściu do pracy i chęci do działania. 
Poprosiła dyrektorów o podziękowanie wszystkim pracownikom za ich aktywności i pracę.  
 
Radny Jarosław Mokry zapytał czy projekty wybrane w ubiegłorocznej edycji Budżetu 
Obywatelskiego będą wszystkie realizowane i na jakim są etapie.  
 
Burmistrz Miasta poinformował, że wszystkie projekty są zrealizowane, pojawiają się różne 
problemy, które są na bieżąco rozwiązywane. Poprosił o zwrócenie się na piśmie  
o szczegółowe informacje.  
 
Ad 8 
 
Do tematu Raport o stanie miasta wprowadził Przewodniczący Rady, który  poinformował, że 
obecna Rada po raz pierwszy będzie oceniać i recenzować działania, na które miała faktyczny 
wpływ. Dodał, że raport to przedstawienie rzeczowej działalności Burmistrza Miasta i odbicie 
sposobu zarządzania gminą. Omówił elementy Raportu oraz sposób jego procedowania.    
 
Następnie Burmistrz Miasta przedstawił w formie prezentacji multimedialnej Raport o stanie 
miasta. 
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Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Finansów, Społecznej przedstawili 
opinie w sprawie Raportu o stanie miasta.  
   
Przewodniczący Rady rozpoczął debatę nad raportem i poinformował, że nie było żadnych 
zgłoszeń od mieszkańców.  
 
Głos w debacie zabrali radni: Marcin Nyga, Edward Andrejczuk, Krystyna Wróbel, którzy  
poruszyli między innymi kwestie: działalności planistycznej Urzędu - wielkiego nakładu sił na 
tworzenie nowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz przygotowywania 
obszarów pod działalność inwestycyjną; pozytywnej oceny pracy dyrektorów jednostek 
organizacyjnych; skutecznego pozyskiwania środków zewnętrznych; niskiego poziomu 
bezrobocia; rozwoju strefy ekonomicznej; wpływów CIT i PIT; możliwości i mechanizmu 
przejęcia gruntów przez gminę.  
Ponadto radni podziękowali Burmistrzowi, Wiceburmistrzowi, Sekretarz, Skarbnik, wszystkim 
dyrektorom jednostek organizacyjnych i ich pracownikom, naczelnikom, kierownikom oraz 
wszystkim pracownikom Urzędu za ogromny wkład, ciężką pracę i zaangażowanie.  
 
 
Ad 9 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga wprowadziła do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Bierunia. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Bierunia został pozytywnie zaopiniowany na 

posiedzeniu komisji.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Bierunia: 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VI/1/2020 została podjęta jednogłośnie. 
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Ad 10 

Skarbnik Miasta Dorota Przybyła poinformowała, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2019 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego zostało przesłane w ustawowym 

terminie do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz przedłożone Radzie Miejskiej. Regionalna 

Izba Obrachunkowa w dniu 14 kwietnia 2020 r. wydała pozytywną opinię w tym zakresie.  

Następnie omówiła i przestawiła w formie prezentacji multimedialnej wykonanie budżetu 

miasta za 2019 r. oraz informację o stanie mienia komunalnego.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących komisji stałych o przestawienie opinii 

komisji w sprawie wykonania budżetu za 2019 r. 

Kolejno głos zabrali:  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok w zakresie 

kompetencji komisji.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Piotr Świerkosz poinformował, że komisja pozytywnie 

opiniuje wykonanie budżetu za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

miasta za 2019 r.  

Przewodnicząca Komisji Społecznej Barbara Panek-Bryła poinformowała, że komisja 

pozytywnie opiniuje sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2019 rok  

w zakresie kompetencji komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansów Edward Andrejczuk poinformował, że komisja pozytywnie 

opiniuje: wykonanie budżetu miasta Bierunia za rok 2019 wraz z sprawozdaniem finansowym  

w ramach swoich kompetencji oraz informację o stanie mienia komunalnego miasta Bierunia  

za 2019 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Czapiewski przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia wraz  

z uzasadnieniem, który został przyjęty jednogłośnie, przy 4 głosach za. Następnie odczytał 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Bieruniu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia 

za 2019 r.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta Bieruń za 2019 rok. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VI/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11 

Skarbnik Miasta Dorota Przybyła wprowadziła do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia z tytułu wykonania 

budżetu miasta za 2019 rok. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Bierunia z tytułu wykonania budżetu 

miasta za 2019 rok. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VI/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady pogratulował wyniku Burmistrzowi Miasta.  
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Burmistrz Miasta podziękował w imieniu własnym oraz Zastępcy Burmistrza, Skarbnika 

Miasta, Sekretarza Miasta, dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich 

pracowników za docenienie pracy, dobrą współpracę oraz wszystkie pomysły i inicjatywy.   

Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę w obradach.  

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.  

 

Ad 12 

 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

a) w sprawie wdrożenia „Programu ograniczania emisji na terenie miasta Bierunia" 
etap IX. 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta 

Sebastian Macioł.   

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Rady, który pozytywnie ocenił zmiany wprowadzane  

w drodze uchwały w Programie oraz poruszył sprawy: operatora Programu, słabej 

konkurencyjności cen pieców z dofinansowaniem.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady  poddał uchwałę pod głosowanie: 

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała VI/4/2020 została podjęta jednogłośnie.  
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b) w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Bieruń na 2020 r. 
oraz ustalenia sezonu kąpielowego. 
 

Zastępca Burmistrza Miasta wprowadził do projektu uchwały.   

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 

głosowanie: 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VI/5/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie uchwalenia Zmiany nr 2 Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia. 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 

głosowanie: 

   
 Nazwisko i imię radnego Głos 
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1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ. 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała VI/6/2020 została podjęta większością głosów.  
 

 
d) w sprawie uchwały dotyczącej ustanowienia służebności gruntowych na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Bieruń. 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Ok. godz. 17:20 obrady w trybie zdalnym opuściła radna Barbara Panek-Bryła. 
Od tej chwili w obradach sesji uczestniczy 14 radnych.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 

  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ. 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZ. 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
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Uchwała I/7/2020 została podjęta większością głosów.  
 

e) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń. 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług 
Beata Berger-Styga.  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ. 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr VI/8/2020 została podjęta większością głosów.  
 
 

f) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Bieruniu. 

Przewodniczący Rady wprowadził do projektu uchwały, a następnie Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił zakres prac komisji oraz podjęte przez nią wnioski  
w przedmiotowej sprawie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wobec braku głosów w dyskusji poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
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3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty WSTRZ. 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów 

Uchwała VI/9/2020 została podjęta większością głosów.  
  
  
g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia omówiła Skarbnik Miasta.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji poddał uchwałę pod głosowanie:  
 
    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała VI/10/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta.  
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Przewodniczący Komisji Finansów  poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji poddał uchwałę pod głosowanie:  
    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała VI/11/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 13  

 

 Przewodniczący Rady: 
- poinformował o wniosku Kapituły w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Bierunia” 
Panu Jerzemu Barcikowi. Dodała, że radni mogą zapoznać się z całą dokumentacją w tej 
sprawie w Biurze Rady Miejskiej lub otrzymać ją drogą mailową; 
- przekazał informację, że pełna korespondencja, która wpływa do Rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady; 
- poprosił, aby w celu dobrej organizacji pracy, w czasie zdalnych posiedzeń komisji/sesji 
zgłaszać za pośrednictwem Microsoft Teams przewodniczącym danych komisji dołączenie do 
posiedzenia bądź jego opuszczenie;  
- przypominała o konieczności składania oświadczeń majątkowych przez radnych. 
 
 
Ad 14  
  
Przewodniczący Rady zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  
  
  
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
  
 Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Anna Wilk  


